
 

Αθήνα, 12/08/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  

 

Θέμα: «Διευκρινίσεις για την κάλυψη κενών στα σχολεία της χώρας»  

 

Από ανάρτηση σε μέσο κοινωνικής δικτύωσης του αντιπροέδρου της ΔΟΕ κ Γιώργου 

Τρούλη, ενημερωνόμαστε πως πλέον, σε περίπτωση αδυναμίας κάλυψης των κενών που 

θα υπάρχουν στα σχολεία της χώρας, οι διευθυντές εκπαίδευσης έχουν την αρμοδιότητα και 

τη δυνατότητα να ιεραρχήσουν τα κενά που θα πρέπει να πληρωθούν, με προτεραιότητα να 

δίνεται σε Σ.Μ.Ε.Α.Ε έναντι των Τ.Ε και στα μαθήματα των Πανελλαδικών εξετάσεων. 

Μάλιστα, κάτι τέτοιο συμβαίνει για πρώτη φορά στη χώρα μας και είναι λογικό να έχει 

προκαλέσει αντιδράσεις καθώς το βέλτιστο θα ήταν να καλυφθούν όλα τα κενά κι όχι να 

μπαίνει η πολιτεία σε λογική ιεράρχησης των ελλείψεων και σε πρόβλεψη επιλογής κενών 

για το ποια σχολεία δεν θα έχουν εκπαιδευτικούς. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

 

Ερωτάται η κα Υπουργός:  

 

1. Ποιοι λόγοι οδήγησαν στην παροχή μιας τέτοιας δυνατότητας στους διευθυντές 

εκπαίδευσης για ιεράρχηση των κενών έναντι μιας προσπάθειας και κάλυψης τελικά 

όλων των κενών θέσεων; 

2. Πώς διασφαλίζεται πως δεν θα προκύψουν προβλήματα από την εφαρμογή αυτής 

της πρακτικής; 

3. Πώς διασφαλίζεται πως δεν θα υπάρχουν σχολεία με ελάχιστο αριθμό 
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εκπαιδευτικών; 

4. Πώς θα επιλέγονται πέρα από τις παρεχόμενες διευκρινίσεις της εγκυκλίου τα κενά 

που θα πληρωθούν κι εκείνα που θα παραμείνουν ακάλυπτα; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

      

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




